

親愛的家長：

2020/21 年度下學期即將完結，有關學期結束活動及暑假安排如下：

1. 家長日

遵教育局指引，由於疫情關係，學校校內不應舉行集體活動，原定於7月14日(星期三)的家長日將會取消，改以透過電話形式與家長進行，班主任將於稍後與家長聯絡，敬請家長明白及留意有關安排。

2. 派發兒童學習檔案

7月14日(星期三)會派發兒童下學期的學習報告，請幼、低班家長詳閱報告及簽妥後於7月16日(星期五)或以前交回班主任。高班學生不用交回檔案，可自行保留。

3. 生日會

7月16日(星期五)為生日會，學生穿著便服、帶生日會袋及水壺。

4. 派發《趣趣週末樂》

7月9日(星期五)派發本學期最後一次《趣趣週末樂》，完成後請於9月1日(星期三)交回學校。

5. 派發暑期作業

7月15日(星期四)派發暑假作業(已購買的學生)，完成後請於9月1日(星期三)交回學校。

6. 派發圖書

本年度《親子閱讀計劃》已完成，為鼓勵家長與子女能共同閱讀、說故事，每位幼兒於7月15日(星期四)會獲派發一本圖書，讓家長在暑假期間可繼續進行親子閱讀。

7. 暑假安排

本園暑假將由7月19日(星期一)至8月31日(星期二)為止。

8. 2021/22 年度上學期開課日期為9月1日(星期三)：

上午高、低班：上午9:00-12:00(暫定)

全日高、低班：上午9:00-4:30(暫定)

(乘坐保姆車學童，請家長留意校車叔叔(康叔)的電話(97748411)通知及乘車安排)

以上為正常情況下的上課時間安排，本園會按照教育局的指引及疫情發展作出調整，如有任何變更，會盡早通知各位家長，謝謝你們的體諒與支持！

校長 **陳港慶** 啟

二零二一年七月八日

**Yuen Long Tung Koon District Association Hung Ting Ka Kindergarten**  
**“Regarding the End of the Term’s Activities and Summer Vacation Arrangements”**

Dear Parents:

This year’s 2<sup>nd</sup> term has come to an end. The end-of-semester activities and summer vacation arrangements are as follows:

**1. Parents' Day**

In accordance with the guidelines of the Education Bureau, due to the epidemic situation, no group activities should be held in schools. Therefore, the Parents’ Day originally scheduled for July 14 (Wednesday) will be cancelled and will be conducted with parents via telephone instead. The class teacher will contact the parents later. Please pay attention to the latest relevant arrangements.

**2. Distribution of Children’s Learning Portfolio**

Children’s Learning Portfolio of the 2<sup>nd</sup> term, will be distributed on July 14 (Wednesday). Parents of K1 and K2 students, are requested to read and sign the Learning Portfolio carefully and return it to the class teacher on or before July 16 (Friday). The Learning Portfolios of K3 students does not need to returned and can be kept by the parents at home.

**3. Birthday Party**

July 16 (Friday) is the Birthday Party for the students. Students can wear casual clothes and bring birthday party bag and water bottles.

**4. Distribution of the "Fun Fun Weekend"**

The last "Fun Fun Weekend" will be distributed on July 9 (Friday). Please return it to the school on September 1 (Wednesday) after completion.

**5. Distribution of the Summer Vacation Homework**

Summer vacation homework (for students who have already purchased) will be distributed on July 15 (Thursday). After completion, please return to school on September 1 (Wednesday).

**6. Distribution of Books**

This year's "Parent-child Reading Program" has been completed. To encourage parents and children to read and share stories together, each child will be given a book on July 15 (Thursday) so that parents can continue to read with their children during the summer vacation.

## **7. Summer Vacation Arrangements**

The summer vacation of the school will commence from July 19 (Monday) to August 31 (Tuesday).

## **8. The Start Date of the School's 1<sup>st</sup> Term for 2021/22 is:**

September 1 (Wednesday):

K2 and K3 A.M Class: 9:00-12:00 in the morning (subject to change)

K2 and K3 Full-Day Class: 9:00-4:30 in the morning (subject to change)

(For children who will take the School Bus Service, please pay attention to the call 97748411 from Uncle Kang for the school bus arrangements.

The above is the class schedule under normal circumstances. The kindergarten will make adjustments with accordance to the Education Bureau and the development of the epidemic. If there are any changes, parents will be notified as soon as possible. Thank you for your understanding and support!

Principal *Chan Kong Hing*

8-7-2021